
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 27. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 286

Mener ministeren, at det er i orden, at en kommune sætter det som selvstændigt mål at

lave flere underretninger, alene fordi kommunen tidligere har haft et relativt lavt antal un-

derretninger? Spørgsmålet stilles med henvisning til artiklen ”Ekplosion i antal: Underret-

ninger om børn på Fanø giver uskyldige ofre” fra Ugeavisen-esbjerg.dk af 7. januar 2020

og med henvisning til, at Ugeavisen – Esbjerg igennem et stykke tid har berettet om fami-

lier, der er blevet sat under mistanke.

https://www.ugeavisen-esbjerg.dk/esbjerg/Ekplosion-i-antal-Underretninger-om-boern-

paa-Fanoe-giver-uskyldige-ofre/artikel/432445

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen
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